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Abstract (en)
The method involves applying a hardenable plastic-molding compound on a terminal block arrangement (2) after mounting the terminal block
arrangement on a mounting rail (1). A marking surface extended over terminal blocks (3) of the terminal block arrangement is formed after hardening
of the plastic-molding compound, where the marking surface is provided with a label after hardening. The plastic-molding compound is applied in
an area of detent grooves (5) of the terminal block arrangement such that the plastic-molding compound is engaged in the grooves. An independent
claim is also included for a terminal block arrangement comprising a marking surface.

Abstract (de)
Ein Verfahren zur Markieren einer Reihenklemmenanordnung (2) aus einzelnen, vorzugsweise auf eine Montagebasis, insbesondere eine
Tragschiene (1), montierten Reihenklemmen (3), dadurch gekennzeichnet, dass auf die Reihenklemmenanordnung (2) vorzugsweise nach der
Montage auf der Tragschiene (1) eine aushärtbare Kunststoff-Formmasse aufgebracht wird, die nach ihrem Aushärten eine sich vorzugsweise über
mehr als eine Reihenklemmen (3) der Reihenklemmenanordnung (2) erstreckende Markierfläche (7) ausbildet, welche nach ihrem Aushärten mit
einer Beschriftung (8) versehen wird.
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